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Protokół Nr 46 

z obrad czterdziestej szóstej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 26.05.2022r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w Centrum Aktywności Lokalnej przy ulicy Rybackiej 11A 

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – 15:00. 

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 15 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym /Dz. U. z 2020r. 

poz.713/ 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Wicestarosta Powiatu Sępoleńskiego    - Andrzej Marach 

5. Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku - Danuta zawidzka 

6. Inspektor UM w Więcborku     - Ewa Kiestrzyn-Kobus 

7. Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku - Adam Kubiak 

8. Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami UM w Więcborku  - Michał Bąk 

9. Redaktor Tygodnika „Wiadomości Krajeńskie”   - Robert Lida 

10. Redaktor „Radio Weekend”     - Maciej Bór 

 

 

W dalszej części obrad, po stwierdzeniu wymaganego quorum, zrealizowany został punkt,  

w którym Burmistrz Więcborka, wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej w Więcborku 

wręczyli Nagrody i Wyróżnienia „RYCERZ 2021” 

Prezentacji laureatów dokonał Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski 

Nagrody „RYCERZA” za 2021r. otrzymali: 

Wanessa Gorgoń – za osiągnięte wyniki sportowe w 2021 roku 
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Mikołaj Paterek – za osiągnięte wyniki sportowe w 2021 roku 

Wiktor Sobiech – za osiągnięte wyniki sportowe w 2021 roku 

Grupa Teatralna “RYM-CYM-CYM” za działalność Kulturalną oraz promocję gminy 

Więcbork 

Po części uroczystej Przewodnicząca RM ogłosiła przerwę w obradach  

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wręczenie nagród i wyróżnień „RYCERZ” za osiągnięcia w dziedzinie kultury  

i sportu. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Przyjęcie informacji dotyczącej kształtowania się kosztów funkcjonowania oświaty 

samorządowej w roku 2021 oraz założeń dotyczących realizacji zadań oświatowych  

w roku 2022. 

10. Przyjęcie sprawozdania z wykonania rocznego programu współpracy Gminy Więcbork  

z organizacjami pożytku publicznego oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2021 rok oraz założeń na rok 2022. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Więcbork na lata 2021-

2030. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lubcza. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Śmiłowo. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zakrzewska 

Osada. 

15. Przyjecie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z pola namiotowego na plaży 

miejskiej w Więcborku. 

16. Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 

2021-2024 

17. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2022. 

18. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

19. Wolne wnioski i informacje.  

20. Zakończenie. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono zmian 
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Ad.5 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że Protokół z XLV sesji Rady 

Miejskiej w Więcborku został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, 

czy ewentualnie ktoś z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, 

więc poddano Protokół pod głosowanie. 

 

Na sali 15 radnych 

Za głosowało - 15 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.6 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

30.04.2022r. – Przewodnicząca RM wraz z radnymi: Beatą Kopta i Henrykiem Szwochertem, 

uczestniczyła w akcji „Operacja Czysta Rzeka” w ramach, której porządkowane było 

nabrzeże Jeziora Więcborskiego. Organizatorem przedsięwzięcia był Krajeński Park 

Krajobrazowy oraz Polski Związek Wędkarski Koło nr 139.  

3.05.2022r. – obchody Rocznicy Uchwalenia konstytucji 3 Maja. Przewodnicząca RM 

podziękowała Radnym za obecność na uroczystościach okolicznościowych towarzyszących 

wydarzeniu. 

6.05.2022r. – Radni: Beata Kopta, Dorota Wnuk i Stanisław Wegner odebrali od Burmistrza 

Więcborka nominację Członków Rady Programowej działającej przy Miejsko - Gminnym 

Ośrodku Kultury w Więcborku. 

7.05.2022r. -  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Więcborku p. Beata Kopta, wzięła udział w gminnych obchodach Dnia Strażaka. 

Tego samego dnia w godzinach wieczornych Przewodnicząca RM uczestniczyła w ognisku  

zorganizowanym w ramach „Harcerskiego Rajdu Rycerskiego” przez Szczep Więcborskich 

Drużyn Harcerskich w lasku miejskim w Więcborku. 

11.05.2022r. – Wiceprzewodniczący RM p. Henryk Szwochert uczestniczył w Walnym 

Zebraniu delegatów Gminnej Spółki Wodnej. Tego samego dnia Wiceprzewodniczący RM 

wziął również udział w uroczystościach obchodów Dnia Strażaka w Komendzie Powiatowej 

w Sępólnie Krajeńskim. 

13.05.2022r. – Przewodnicząca RM oraz liczne grono Radnych RM w Więcborku 

uczestniczyli w uroczy trym otwarciu zmodernizowanej i przebudowanej sali gimnastycznej 

przy Szkole Podstawowej Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku. Tego dnia w godzinach 

porannych miał również miejsce Wernisaż wystawy „Najpiękniejsze Zabytki Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego”. Autorami prac byli podopieczni Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego Oddział w Więcborku, a wydarzenie odbyło się dzięki współpracy 
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Placówki z Miejsko-Gminną Biblioteka Publiczną w Więcborku. Wystawę odwiedzili radni: 

Iwona Bonecka i Marian Chęś. 

20.05.2022r. – Przewodnicząca RM uczestniczyła w imprezie sportowej zorganizowanej 

przez Miejsko-Gminny Ludowy Klub Sportowy „GROM” Więcbork pn.: „Bieg Wiosny”. 

Impreza zorganizowana została w ramach dotacji Burmistrza Więcborka przeznaczonej na 

działania związane z przeciwdziałaniem uzależnieniom i patologiom na rzecz mieszkańców 

gminy Więcbork. Tego samego dnia w godzinach popołudniowych Przewodnicząca wzięła 

również udział w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Więcbork. Spotkanie odbyło się na 

terenie sołectwa Nowy Dwór. 

23.05.2022r. –  Radni w osobach: Beata Kopta, Stanisław Wegner i Henryk Szwochert wzięli 

udział w uroczystości okolicznościowej z okazji 180 rocznicy urodzin Marii Konopnickiej  

i rozstrzygnięciu Konkursów: plastycznego i recytatorskiego, pod patronatem Poseł Na Sejm 

RP p. Iwony Kozłowskiej. Wydarzenie miało miejsce w Centrum Aktywności Lokalnej,  

a jego organizacja była efektem współpracy Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Więcborku i Szkoły Podstawowej im. Marii konopnickiej w Pęperzynie. 

25.05.2022r. – udział w posiedzeniu połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Ad.7 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

 

28.04.2022r. – Burmistrz Więcborka wraz ze Skarbnik Gminy Więcbork podpisali umowę na 

dofinansowanie zadania pn.: „Monitoring Jeziora Więcborskiego i Jeziora Młyńskiego w Celu 

Zapobiegania Kłusownictwu” w ramach środków w dyspozycji Lokalnej Grupy Rybackiej. 

Dofinansowanie w wysokości 23.800,00 zł, co stanowi 85% kosztów całkowitych zadania. 

Środki zostaną przeznaczone na zakup kamer z oprogramowaniem i fotopułapki. W tym dniu 

Burmistrz wziął również udział w uroczystości Złotych Godów mieszkańców gminy 

Więcbork, którzy 50 lat temu składali sobie przysięgę małżeńską. Podczas uroczystości 

Jubilaci oprócz życzeń i kwiatów otrzymali medale okolicznościowe za długoletnie pozycie 

małżeńskie przyznane przez Prezydenta RP p. Andrzeja Dudę /miejsce: sala Ślubów Urzędu 

Stanu Cywilnego w Więcborku/. 

 

29.04.2022r. – udział w wideokonferencji z Polską Spółką Gazownictwa Gazownia 

Bydgoszcz, podczas której rozmawiano o gazyfikacji Więcborka. W spotkaniu brał m.in. 

udział Zastępca Dyrektora Oddziału Gazowniczego w Bydgoszczy p. Jerzy Leszczyński. 

Tego samego dnia Burmistrz uczestniczył w otwarciu Powiatowego Konkursu z Zakresu 

Wiedzy Pożarniczej, który odbył się w Więcborku w Remizie OSP. 

 

3.05.2022r. – udział w uroczystych obchodach 231 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji  

3 Maja. Po przemarszu i uroczystościach na Placu Jana Pawła II pod Pomnikiem „Orla 

Białego” Burmistrz uczestniczył we mszy św. w intencji Ojczyzny, a następnie w Koncercie 

pt.: „Wolność Kocham i Rozumiem”.  

 

5.05.2022r. – spotkanie z nowymi dzierżawcami jeziora w Zabartowie /miejsce: Gabinet 

Burmistrza Więcborka/. 
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6.05.2022r. - udział w posiedzeniu Rady Programowej przy Miejsko-Gminnym Ośrodku 

Kultury w Więcborku. Podczas spotkania wręczone zostały powołania Członkom Rady  

i dyskutowano o działalności kulturalnej w gminie Więcbork /miejsce: Sala Muzyczna 

MGOK w Więcborku/. 

 

7.05.2022r. – udział we mszy św. i uroczystościach pogrzebowych zmarłego p. D. B., 

długoletniego Dyrektora szkół gminnych, nauczyciela Szkoły Podstawowej Nr 1  

w Więcborku i Liceum Ogólnokształcącego w Więcborku. Tego samego dnia Burmistrz wziął 

udział w Gminnych obchodach Dnia Strażaka oraz w ognisku zorganizowanym przez 

Więcborski Szczep Drużyn Harcerskich w ramach „Harcerskiego Rajdu Rycerskiego”. 

 

10.05.2022r. – kolejne spotkanie w sprawie dzierżawy jeziora w Zabartowie, tym razem  

z dotychczasowym dzierżawcą /miejsce: Gabinet Burmistrza Więcborka/. Następnie 

Burmistrz wziął udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku 

/miejsce: Biuro Przewodniczącej RM/. 

 

11.05.2022r. – udział w Walnym Zgromadzeniu Członków Gminnej Spółki Wodnej  

w Więcborku. Na spotkaniu przedstawione zostało sprawozdanie finansowe i merytoryczne  

z działalności Spółki za rok 2021 oraz omówiono współpracę z samorządami: gminnym  

i powiatowym. Cieszy, ze współpraca z Gmina Więcbork oceniona został pozytywnie. Gmina 

Więcbork w roku 2021 zleciła GSW zadania na kwotę 160.000,00 zł. Tego samego dnia 

Burmistrz uczestniczył w uroczystym apelu z okazji Dnia Strażaka zorganizowanym przez 

Komendę Powiatowa Straży Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim. 

 

12.05.2022r. – udział w posiedzeniu Społecznej Komisji Mieszkaniowej, kolejnym spotkaniu 

z nowymi dzierżawcami jeziora w Zabartowie oraz w posiedzeniu Konwentu Powiatu 

Sępoleńskiego. Tematy poruszone na Konwencie, to m.in. sposób zrzeszania się w nowej 

perspektywie finansowej Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2021 – 2027. W toku 

dyskusji uznano, że najlepszym rozwiązaniem będzie powołanie stowarzyszenia,  

a o szczegółowych ustaleniach w tej mierze radni zostaną poinformowani na komisjach 

czerwcowych. Ponadto omawiano kwestię dożynek powiatowych, które jak ustalono odbędą 

się w tym roku, w Sępólnie Krajeńskim. 

 

13.05.2022r. – udział w otwarciu wystawy pn.: „Najpiękniejsze Zabytki Województwa 

Kujawsko Pomorskiego”. Prace plastyczne przygotowane zostały przez uczniów Specjalnego 

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Więcborku. Tego samego dnia burmistrz uczestniczył 

w uroczystym otwarciu przebudowanej i zmodernizowanej sali gimnastycznej przy Szkole 

Podstawowej nr 1 w Więcborku. Uroczystość zgromadziła wielu znamienitych gości: Szef 

Kancelarii Rady Ministrów p. Łukasz Schreiber, Wicewojewoda Kujawsko-Pomorski p. 

Radosław Kępiński, Wizytator Kujawsko-Pomorskiego Kuratorium Oświaty p. Hieronim 

Bukowiecki, dyrektorzy szkół gminnych, Radni Rady miejskiej w Więcborku. Nowa sala jest 

niewątpliwie jedna z tych inwestycji, która powoduje nieskrywaną radość i satysfakcję. 

 

16.05.2022r. - spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy  

p. Przemysławem Dąbrowskim. Poruszone w trakcie spotkania tematy, dotyczyły 

przebudowy i remontów dróg wojewódzkich przebiegających przez teren gminy Więcbork tj. 

dróg Nr: 189, 241 i 242 oraz remontu nawierzchni drogowej przy ul. Wyzwolenia  do 

skrzyżowania z ulica Strzelecką wraz z wyminą starego chodnika. Informacje w tej mierze są 

pozytywne, został zatwierdzony do wykonania remont drogi wojewódzkiej 241 na odcinku 

Wiele – Więcbork, który zrealizowany zostanie jeszcze w tym roku. Do gminy Więcbork 
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został wystosowany wniosek o wycinkę drzew rosnących przy tej drodze. Po pozytywnej 

decyzji inwestor przystąpi do wykonania zadania. Jest również akceptacja ZDW odnośnie 

remontu nawierzchni drogowej przy ul. Wyzwolenia w Więcborku i wymiany starego 

chodnika. W tej chwili dookreślane są formy współpracy przy wykonaniu tego zadania i jeżeli 

wszystko zostanie ustalone również jeszcze w tym roku inwestycja zostanie sfinalizowana.  

W tym dniu Burmistrz uczestniczył także we mszy św. i uroczystościach pogrzebowych 

Matki Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zakrzewku. 

 

17.05.2022r. – podpisanie umowy z przedstawicielem Firmy „MARBRUK” na wykonanie 

inwestycji pn.: „Przebudowa Dróg Gminnych ulicy Dworcowej w Więcborku z Budową 

Kanalizacji Deszczowej i Drogi Runowo Krajeńskie – Puszcza – Katarzyniec, Drogi Lokalnej 

w Runowie Krajeńskim”. Inwestycja ta otrzymała dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Strategicznych w wysokości: 9.785.000,00 zł, przy całkowitej wartości zadania: 

10.540.000,00 zł. 

 

18.05.2022r. – spotkanie z nowymi dzierżawcami Jeziora Zabartowo. W spotkaniu 

uczestniczyła również Radna RM w Więcborku p. Beata Lida oraz Sołtys Zabartowa p. Piotr 

Szyling. Podczas spotkania ustalone zostały zasady korzystania z części jeziora przez 

mieszkańców sołectwa i nie tylko. Obecni dzierżawcy nie widzą problemu w korzystaniu  

z jeziora mieszkańców gminy oraz osób przyjezdnych.  Cześć jeziora dotychczas służąca, 

jako kąpielisko nadal będzie pełniła tą funkcję z pewnymi ograniczeniami, dotyczącymi 

wypływania na jezioro, o których informować będą zakotwiczone na jeziorze bojki. 

 

20.05.2022r. – uroczyste otwarcie oraz wręczenie nagród uczestnikom „Biegu Wiosny”, 

zorganizowanego przez miejsko-Gminny Ludowy Klub Sportowy „GROM” Więcbork 

/miejsce: Stadion Miejski/. Tego samego dnia w Nowym Dworze, Burmistrz uczestniczył  

w spotkaniu z Sołtysami z terenu gminy Więcbork. Na spotkaniu omówiono bieżące sprawy 

sołectw, w tym kwestie Dożynek /Runowo Krajeńskie 11 września 2022r./ oraz organizacji 

Turnieju Sołectw /19 czerwca 2022r. w Wituni/. 

 

23.05.2022r. – spotkanie z przedstawicielami Gminnej Spółki Wodnej; Prezesem Zarządu  

p. Piotrem Plutką i Pełnomocnikiem Zarządu p. Adamem Zawieją w sprawie dalszej 

współpracy oraz możliwych form wsparcia GSW. W spotkaniu uczestniczył również 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i dróg UM w Więcborku p. Tomasz 

Fifielski. Rozmowy kontynuowane będą w czerwcu a o ich wyniku Radni zostaną 

poinformowani. Tego samego dnia Burmistrz Więcborka i Skarbnik Gminy Więcbork brali 

udział w spotkaniu z przedstawicielami BNP Bank i Santander Bank, które przejmować będą 

obligacje wyemitowane przez Gminę Więcbork, w związku z zakończeniem działalności  

w tym sektorze przez BNP Bank. 

 

24.05.2022r. – spotkanie z Sołtysem sołectwa Runowo Krajeńskie p. Janem Antczakiem oraz 

Przewodniczącą Koła Gospodyń Wiejskich w Runowie Krajeńskim p. Lidią Jarząb w sprawie 

organizacji Dożynek Gminnych 2022r. Następnie burmistrz wziął udział w spotkaniu 

zorganizowanym przez Wójta Gminy Sośno z Komendantem Powiatowym Państwowej 

Straży Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim, dotyczącym procedur związanych z przyznawaniem 

świadczeń dla druhów OSP /miejsce: Urząd Gminy w Sośnie/. W tym dniu Burmistrz wziął 

udział w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia „Szpital Wspólnym Dobrem”, podczas 

którego zostały zatwierdzone sprawozdania merytoryczne i finansowe za rok 2021. Była to 

tez doskonała okazja, aby podziękować Zarządowi i Członkom Stowarzyszenia z ich prace  
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i zaangażowanie, które przynosi wymierne efekty w postaci zakupu sprzętu medycznego, 

ratującego życie i zdrowie nie tylko mieszkańców powiatu sępoleńskiego. 

 

25.05.2022r. – Burmistrz Więcborka wraz ze Skarbnik Gminy Więcbork udali się do Torunia, 

gdzie w Urzędzie Marszałkowskim podpisali umowę na dofinansowanie zakupu wyposażenia 

dla świetlic wiejskich w Pęperzynie Wituni i Jastrzębcu. Kwota dofinansowania wynosi: 

118.246,00 zł i stanowi 63% całkowitej wartości zadania. Następnie Burmistrz uczestniczył  

w posiedzeniu połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu  

i Spraw Społecznych. 

Informacje o przetargach: 

 

 Burmistrz Więcborka wraz Skarbnik podpisywał oświadczenia o zabezpieczeniu środków 

na zakup energii elektrycznej w roku 2023 do przetargu, który, jak co roku, organizowany 

jest przez grupę zakupową. O ile w tym roku na oświetlenie ulic, ciągów 

komunikacyjnych oraz oświetlenie obiektów Gmina zabezpieczyła kwotę ponad 

400.000,00 zł, o tyle do przetargu na rok kolejny podpisywano oświadczenia na kwotę  

o 1.000.000,00 zł wyższą. Jest to przewidywany wzrost o 200%. Gdyby chcieć to 

przeliczyć na jednego mieszkańca, według liczby mieszkańców z deklaracji na odbiór 

odpadów komunalnych, każdy z nich począwszy od nowo narodzonych do najstarszych, 

w przyszłym roku, aby zbilansować ten wzrost, powinien zapłacić prawie 100,00 zł 

więcej. Pozostaje pytanie, z czego sfinansować tą podwyżkę. Póki, co oczekuje się na 

rozstrzygnięcia przetargowe w przedmiotowej materii. Podobny problem dotyczyć będzie 

Zakładu Gospodarki Komunalnej, w którym zakup energii związany jest z dostarczaniem 

wody oraz odbiorem i oczyszczaniem ścieków. Zakład Gospodarki Komunalnej w tym 

roku na ten cel ma również zabezpieczoną kwotę około 400.000,00 zł, natomiast na rok 

2023 musi zabezpieczyć kwotę wyższą o 927.000,00 zł. Żeby tylko zbilansować 

podwyżkę, woda powinna zdrożeć o 100,00 zł, a ścieki o około 2,00 zł. Burmistrz 

skwitował te informacje stwierdzeniem, że nadchodzą trudne czasy. 

 

 

Ad.8  Interpelacje i zapytania radnych. 

 

1. Radny Andrzej Wenda złożył interpelację w sprawie fatalnego stanu nawierzchni drogi 

powiatowej relacji Sypniewo-Borzyszkowo. Prosił o szybką interwencję w sprawie. 

2. Radny Mateusz Łański złożył Zapytanie dotyczące rozstrzygnięcia w II naborze 

wniosków do Programu „Polski Ład” w kwestii dofinansowania do budowy świetlicy  

w Wituni. Pytał, czy jest już jakaś decyzja w tej sprawie. 

3. Radny Marian Chęś interpelował w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa na placach 

zabaw zlokalizowanych na terenie Więcborka, a zwłaszcza Placu na Osiedlu Łopiennik, 

gdzie często dochodzi do aktów wandalizmu i przeganiania dzieci przez starszą młodzież. 

Radny sugerował montaż fotopułapek i tablic informacyjnych, że teren jest 

monitorowany. Zgłosił też konieczność wymiany oświetlenia przy ww. Placu Zabaw.  

  

Zestawienie Interpelacji i odpowiedzi na interpelację dostępne jest na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Więcbork. 

 

Ad.9 Informację dotyczącą kształtowania się kosztów funkcjonowania oświaty samorządowej 

w roku 2021 oraz założeń dotyczących realizacji zadań oświatowych w roku 2022 
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przedstawiła Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej Gminy Więcbork  

p. Danuta Zawidzka 

 

Informacja Stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego Protokołu /do wglądu w biurze RM 

oraz stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork/ 

 

Materiał uzupełniony został prezentacją multimedialną 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

Radny Stanisław Wegner zapytał o stan zatrudnienia w Biurze Obsługi Oświaty 

Samorządowej na przestrzeni lat 2018-2021. 

Dyrektor BOOS odpowiedziała, że jest on niezmienny. 

Radna Iwona Bonecka po przeanalizowaniu materiału informacyjnego przedłożonego  

w materiałach oraz danych przedstawionych przez Dyrektor BOOS mówiła, że wszyscy 

wiedzą, iż zadania opiekuńcze i wychowawcze są dla Gminy dużym wyzwaniem. Na terenie 

gminy Więcbork funkcjonuje siedem placówek oświatowych, powstają oddziały 

przedszkolne, społeczeństwo jest zadowolone, ale w ślad za tym rodzi się pytanie, jak długo, 

wobec przedstawionych danych finansowych, Gmina Więcbork zdoła dokładać pieniądze do 

oświaty. Są to oczywiście bardzo ważne zadania, lecz chodzi o wydolność finansową 

związaną chociażby z rosnącą inflacją i ciągłym zwiększaniem kosztów. Radna pytała  

w związku z tym, czy w zamyśle jest jakaś myśl, bądź koncepcja, która może prowadzić do 

zmniejszenia kosztów, a jeżeli tak, to w jakich obszarach. W informacji radni usłyszeli też  

o tym, że wiele się dzieje w sferze remontów i zadań inwestycyjnych realizowanych  

w placówkach oświatowych. Radna dociekała, czy należy przez to rozumieć, że szkoły są 

dzięki temu odpowiednio wyremontowane, zabezpieczone i wyposażone w niezbędną bazę 

dydaktyczną, dzięki czemu kolejny rok szkolny, chociażby w tym względzie można uznać za 

bardziej oszczędnościowy. 

Dyrektor BOOS odpowiadając na postawione pytania, rozpoczęła od kwestii doposażenia  

i wyposażenia szkół. Stwierdziła, że w tym aspekcie szkoły są coraz lepiej doposażone,  

a wydatki, które powstają są niejako konsekwencją zużywania się instalacji, centralnego 

ogrzewania, itp., to rzeczy, na które reaguje się na bieżąco, i które są bardzo kluczowe.  

W pozostałym zakresie uważa, że szkoły są naprawdę w sposób bardzo przyzwoity 

wyposażone. Poza tym w każdym budżecie szkół znajdują się środki, którego placówki mogą 

użyć, jako wkładu własnego do takich Programów, jak „Aktywna Tablica”, czy „Narodowy 

Program Rozwoju Czytelnictwa” i inne dedykowane szkołom przez Ministerstwo Edukacji  

i Nauki oraz Ministerstwo Cyfryzacji. Jeżeli chodzi o koncepcję minimalizacji kosztów 

generowanych przez oświatę, to należy podkreślić, że w ich strukturze dominują wydatki 

osobowe, a te z kolei zależą bezpośrednio od konstrukcji organizacyjnej szkół. Należy 

zauważyć, że przepisy prawa oświatowego ściśle warunkują elastyczność działań dyrektorów 

szkół. Te przepisy ograniczają możliwość łączenia klas, liczebności klas, wprowadzają 

standardy zatrudniania psychologów i pedagogów od 1 września br., co sprawia, że koszty 

będą rosły. Rząd i Ministerstwo Edukacji i Nauki twierdzi, że zapewnia finansowanie na te 

cele, a jak wygląda rzeczywistość radni mogli zinterpretować na podstawie przedstawionej 

prezentacji. 

Radna Beata Lida chciała wiedzieć, ile kosztował Gminę Więcbork dowóz dzieci w roku 

2021. Pytała również o kwestię wzrostu cen paliwa, w kontekście środków zabezpieczonych 
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na ten cel w oświacie tzn., czy są to wystarczające środki, czy paragraf ten trzeba będzie 

korygować. 

Dyrektor BOOS stwierdziła, że w informacji rzeczywiście nie ma wyodrębnionej tej 

wartości kosztów dowozu, a z pamięci trudno jest jej ją przywołać. Natomiast, jeżeli chodzi  

o koszty zakupu paliwa, to kwota przyjęta do budżetu daje jest w miarę bezpieczna. To, co 

martwi, to opał i dotyczy to szkół ogrzewanych olejem opałowym. Zadania te objęte są 

postępowaniem przetargowym i tu konieczne będą do podjęcia odpowiednie kroki. Temat ten 

jest nieco szerszy, bo dotyczy również placówek opalanych ekogroszkiem i to będzie problem 

wymagający nieco więcej uwagi. Po tym względem analizowany będzie budżet oświaty  

i możliwości ewentualnych przesunięć w ramach niego. 

Radny Jacek Kabattek poruszył sprawę grupy przedszkolnej funkcjonującej w Szkole  

w Zakrzewku. Dochodzą do niego, bowiem głosy rodziców o pewnej dysproporcji dotyczącej 

dzieci, które muszą rozpocząć naukę przedszkolną, a tymi, które tego obowiązku jeszcze nie 

mają ( 20 dzieci bez obowiązku i 3 dzieci z obowiązkiem). Obawy rodziców dotyczą, tego, że 

edukacja może być w tym układzie ograniczona. Radny pytał, czy jest możliwość 

zwiększenia zatrudnienia, bądź rozdzielenia grupy, tak by dzieci podlegające obowiązkowi 

mogły rzeczywiście na tej edukacji skorzystać. 

Dyrektor BOOS wyjaśniła, że jeżeli chodzi o strukturę organizacyjną Szkoły Podstawowej  

w Zakrzewku, to nie ma możliwości stworzenia dodatkowego oddziału. Każde wyłączenie 

grupy powoduje konieczność utworzenia odrębnego oddziału, a ten wiąże się z odrębnym 

etatem. Niemniej, czynnikiem ograniczającym w Szkole w Zakrzewku są względy ochrony 

przeciwpożarowej. Dużym trudem, było zachowanie tego jednego oddziału przedszkolnego. 

Na przyszłość, jeżeli rodzice mają zastrzeżenia, to należy przypomnieć, że nauczanie 

przedszkolne nie rządzi się obwodami szkolnymi i rodzice mogą aplikować – uczestniczyć  

w rekrutacji na kolejny rok szkolny do placówek miejskich. Te placówki zapewniają 

całodzienną opiekę i większy podział na grupy wiekowe.    

A co w takim układzie z dowozem – pytał radny Kabattek. 

Dzieci pięcioletnie i sześcioletnie korzystają z dowozu gminnego – odpowiedziała Dyrektor 

BOOS. 

Radna Dorota Wnuk pytała, czy wykonywano kiedyś symulację, jak wyglądałyby dopłaty 

do oświaty, kiedy wszystko byłoby na „0”. 

Nie takiego podziału nie dokonywano – Dyrektor BOOS. 

Na pewno jednak nigdy nie będzie tak, że Gmina w ogóle nie będzie musiała dopłacać?- 

radna Dorota Wnuk. 

Dyrektor BOOS mówiła, że jeszcze cztery lata temu podział pomiędzy zadaniami objętymi 

subwencją, a zadaniami własnymi w postaci wychowania i opieki przedszkolnej, były 

zarysowane. Ustawodawca wprowadza takie dodatkowe instrumenty, takie jak: subwencje na 

kształcenie specjalne, subwencje na dzieci sześcioletnie i ciężko w związku z tym 

przeprowadzać takie bardzo na wprost symulacje. Jest to oczywiście wykonalne, ale należy 

mieć na uwadze to, że funkcjonujemy w ramach klasyfikacji budżetowej i wówczas, 

począwszy od takich drobiazgów, jak specjalne potrzeby edukacyjne, należałoby wyodrębnić. 

Pytanie, czy specjalne potrzeby edukacyjne wyodrębniamy do zadania własnego, bo są objęte 

subwencją, czy do zadania własnego w postaci wychowania szkolnego, które jest objęte 

finansami własnymi samorządu. 
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Nie jest jednak możliwe żeby oświata była finansowana w stu procentach z subwencji? – 

radna Wnuk. 

Nie, jeżeli mówimy o wychowaniu przedszkolnym, jako elemencie składowym oświaty – 

odpowiedziała Dyrektor BOOS. 

Radna Beata Kopta nawiązała do Zarządzenia Burmistrza Więcborka wprowadzającego 

dyżur wakacyjny, który łączy wszystkie placówki. Można na taki dyżur zgłaszać się  

w dowolnej placówce oświatowej. Czy w tym kontekście, dla ograniczenia kosztów 

funkcjonowania placówek, nie byłoby zasadnym rozważenie wprowadzenia dyżurów 

opiekuńczych tylko w jednej placówce. Z doświadczenia wiadomo, że w dni wolne od zajęć 

dydaktycznych na dyżur zapisywanych jest np. pięćdziesięcioro dzieci, a ostatecznie 

przychodzi ich znacznie mniej np. dziesiątka dzieci, a piec musi być włączony. 

Dyrektor BOOS zauważyła, że nie należy zapominać o tym, że wszystkie jednostki 

wychowania przedszkolnego są placówkami nie feryjnymi. Pewnym ukłonem w stronę zasad 

organizowania ze strony ustawodawcy to, że Burmistrz może ustalić taką przerwę. Taka 

przerwa ustalana jest na wniosek dyrektora i rady rodziców. Czym innym jest dyżur 

wakacyjny, a czym innym przerwa. Nie każda przerwa oznacza konieczność ustanowienia 

dyżuru. Reaguje się zawsze na to, co dzieje się w szkole,. Nie można zamknąć placówki, 

ponieważ rodzice oczekują wsparcia w formie zapewnienia opieki. Najczęściej dotyczy to 

dzieci, które korzystają z siedmiogodzinnego, ośmiogodzinnego, a nawet 

dziewięciogodzinnego pobytu. Jedynie z racji tego, że wakacje letnie są dłuższe, dla 

uporządkowania, zorganizowano instytucję dyżuru wakacyjnego, żeby w sposób formalny 

rodzice wiedzieli, jak się przygotować do sezonu urlopowego i odpowiednio wcześniej 

zawnioskować do placówki, by ta mogła się przygotować. 

Radny Andrzej Wenda stwierdził, że co roku obserwowany jest pewien brak środków na 

utrzymanie oświaty. Radny podobnie, jak Dyrektor, obawiał się, że wzrostu pewnych 

wydatków nie da się uniknąć, podobnie jak ogólnego wzrostu wydatków na oświatę w roku 

kolejnym. Radny pytał, czy Dyrektor nie rozważa w przyszłości przeprowadzenia pewnej 

restrukturyzacji w zakresie ilości szkół. 

Dyrektor BOOS wskazała, że jej zdaniem jest to temat do dyskusji. Ze swej strony może 

przeprowadzić analizy i przedstawić wnioski, ale decyzja w tym zakresie będzie należała do 

Rady, jako organu upoważnionego i kompetentnego do podejmowania tego typu działań. 

Niemniej uważała, że dyskusję w tej sferze trzeba będzie zacząć. 

Radna Iwona Bonecka stwierdziła, że w odniesieniu do słów Dyrektor pokusiła się  

o wyliczenie ile uczniów przypada na jeden etat nauczyciela. Rzeczywiście wygląda to bardzo 

różnie, bo od 4 uczniów - 11 uczniów i na pewno daje to do myślenia. Pytała o możliwość 

korekty obwodów szkolnych, a konkretnie chodziło jej o obwody Szkół Nr 1 i Nr 2  

w Więcborku. Według niej mógłby być to sposób na wyrównanie liczebności klas.  

Myślimy o tym i przewidujemy taką zmianę. Ponieważ analizujemy dane w obwodach 

miejskich szkół i widzimy to, co roku przy rozpoczęciu naboru do klas pierwszych. Nie 

ukrywam, że analizowanie tej sfery napotyka na pena trudność. Dane, którymi dysponujemy, 

to dane bądź konkretnych liczb dzieci z oddziałów przedszkolnych, które za chwile będą 

uczniami klas pierwszych, bądź dane z Urzędu Stanu Cywilnego. Tu trafiamy na pewien 

grząski grunt, jeżeli chodzi o dane z USC, czyli kwestie wynikające z braku obowiązku 

meldunkowego. W tym momencie rodzic przychodzi i mówi „oświadczam, że mieszkam  

w Więcborku przy ulicy…..”  i my nie możemy wobec tego przejść obojętnie. Oczywiście jest 
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to adres z zamiarem stałego pobytu, ale rodzice mają taką dosyć dużą swobodę elastyczności 

w podchodzeniu do kwestii składania oświadczeń, co do tego gdzie się mieszka. W zależności 

od tego, co jest korzystniejsze dla rodzica z tego instrumentu korzysta. Faktem jest, że do 

kwestii obwodów szkolnych miejskich trzeba będzie podejść ponownie, by zaktualizować 

dane i zaproponować pewne rozszerzenie chociażby, dlatego, że miasto się rozwija  

i pojawiają się ulice na terenie Wituni, przy których mieszkańcy się budują, pojawiają się 

dzieci i to należy uwzględnić. Zatem do kwestii obwodów będziemy wracać – mówiła 

Dyrektor BOOS. 

Przewodnicząca RM odniosła się do strony drugiej informacji przedłożonej w materiałach 

sesyjnych w zakresie liczebności uczniów. Tak naprawdę w zestawieniu rzucają się dwie 

szkoły tj. Pęperzyn, gdzie liczebność oddziału wynosi dziewięciu uczniów i Zakrzewek,  

w którym na oddział przypada 6,7 ucznia, w SP Jastrzębiec – 12 uczniów. To kwestia do 

analizy. Poza tym informacją, która jest zauważalna i niejako zmusza do myślenia, to kwota 

dopłaty Gminy Więcbork w wysokości 7.257.000,00 zł i symulacja, w tym zakresie na 

kolejny rok, w kwocie 8.054.000,00 zł. Ponadto analizując dane Dyrektor dotyczące 

wynagradzania nauczycieli i zestawiając je z doniesieniami medialnymi, jakoby nauczyciele 

nie dostawali podwyżek, zauważalny jest pewien dysonans. Radna skupiła się w tym zakresie 

na nauczycielach mianowanych i dyplomowanych stanowiących 88% nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach gminnych. Według informacji nauczyciele mianowani otrzymali 

podwyżkę  4.600,00 zł- 5.400.000,00 zł tj. 800,00 zł wzrostu i dyplomowani 5.400,00 zł - 

6.800,00 zł. Nawet przyjmując, że są to dane uśrednione, trudno nie dyskutować w tym 

aspekcie o braku podwyżek nauczycieli. W tym temacie Przewodnicząca RM pytała, z czego 

wynikają te regulacje i czy jeżeli Ministerstwo przekazuje wytyczne dotyczące 

wynagrodzenia nauczycieli kwota, która jest potrzebna do tego, aby taką podwyżkę 

nauczycielowi dać jest w całości pokrywana przez Ministerstwo, lub inaczej, w jakim 

procencie Gmina otrzymuje na ten cel subwencję, czy dotację, aby pokryć koszty związane  

z wynagrodzeniami nauczycieli. 

Dyrektor BOOS odpowiadając na pierwsza cześć pytania zwróciła uwagę, że w trzech 

placówkach tj. SP Pęperzyn, SP Jastrzębiec i SP Zakrzewek, brak jest jednego rocznika, tj. 

wypadł jeden poziom klasowy i to też rzutuje na średnią. W pozostałych placówkach 

funkcjonuje pełna struktura oddziałów. Co do podwyżek wynagrodzeń nauczycieli, to dwie  

z nich miały miejsce w roku 2020, kolejna podwyżka nastąpiła formalnie od 1 maja 2022r. 

wynagrodzenie za maj i listy płac zostało zrealizowane w oparciu o dotychczasowe stawki.  

W związku z wydaniem Rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki, i opublikowaniem tego 

Rozporządzenia można było przystąpić do zwaloryzowania tego wynagrodzenia i jego 

wypłaty. Wynagrodzenie nauczyciela wynika z przepisów Rozporządzenia. Minister 

prezentuje minimalne wynagrodzenie nauczycieli, które musi osiągać nauczyciel  

w poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Zgodnie z aktualnym brzmieniem 

Rozporządzenia nauczyciel dyplomowany w przypadku wynagrodzenia zasadniczego od  

1 maja 2022r. 4.224,00 zł, nauczyciela mianowanego: 3.537,00 zł; nauczyciela 

kontraktowego: 3.167,00 zł; nauczyciela stażysty: 3.079,00 zł. Jest to wynagrodzenie 

zasadnicze, które ulega zwiększeniu o wysługę lat oraz dodatki: funkcyjne, motywacyjne 

wynikające z Karty Nauczyciela. Na wykresie pokazane zostały wynagrodzenia uśrednione, 

są to wynagrodzenia, które zgodnie z kartą nauczyciela nauczyciel musi osiągnąć.  

W zależności od danego stopnia awansu, zgodnie z zapisami Karty Nauczyciela nauczyciel 

dyplomowany musi osiągnąć 184% stawki bazowej corocznie ustalanej w ustawie budżetowej 

Państwa; nauczyciel mianowany 144% stawki bazowej, nauczyciel kontraktowy 11% stawki 

bazowej i nauczyciel stażysta 100% stawki bazowej. Teoretycznie wydatki na wynagrodzenia 

są zagwarantowane w budżecie Państwa. W ramach Rozporządzenia o podziale części 
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oświatowej z subwencji ogólnej ta kwota powinna zapewniać pokrycie wydatków na pensje, 

ale nie robi tego. Otrzymywana przez Gminę Więcbork kwota subwencji nie wypełnia tego 

kryterium. 

Ile to jest procent - pytała Przewodnicząca RM. 

Nie mam takich analiz – odpowiedziała Dyrektor BOOS   

Radna Beata Lida w kontekście wynagrodzenia nauczyciela stażysty 3.079,00 zł i planów 

Rządu, co do wzrostu minimalnego wynagrodzenia do kwoty 3.416,30 zł w roku 2023, pytała 

Dyrektor, jaką ona ma wizję tej sytuacji. 

Wizję mam ograniczona zmianami projektowanymi przez Ministerstwo Edukacji i Nauki,  

a mianowicie tym, że są w stole nowelizacje Karty Nauczyciela, w tym, ponowne podejście 

do kwestii awansu zawodowego, ma nastąpić ograniczenie poszczególnych stopni 

prawdopodobnie, do dwóch, ale rozmowy, uzgodnienia międzyresortowe i z organizacjami 

trwają, więc należy poczekać na konkretne zmiany w Karcie – mówiła Dyrektor BOOS.  

Burmistrz Więcborka zabierając głos podziękował Dyrektor BOOS za przygotowanie 

sprawozdania, które pokazuje, na jakim etapie jest Gmina, jeżeli chodzi o organizację oświaty 

na terenie gminy Więcborki jak wygląda to od strony merytorycznej oraz finansowej. 

Przedstawione przez Dyrektor liczby nie podlegają dyskusji i nikt z obecnych nie myśli ich 

podważać. Co roku przychodzi się mierzyć z dylematem i tworzeniem arkuszy 

organizacyjnych na następny rok szkolny. Wielokrotnie w tym czasie pojawiają się  

propozycje rodziców i nauczycieli, co do ilości oddziałów – nie jeden, a dwa i tym podobne 

sugestie. Natomiast 7.000.000,00 zł z budżetu Gminy Więcbork dopłacanych jest do oświaty.  

Rodzice mają swoje niewątpliwe racje, a te nie uwzględniają ekonomii, ale pozostaje też 

druga strona medalu, która w poczuciu odpowiedzialności za finanse publiczne, każe 

podejmować trudne decyzje, które w żaden sposób nie są wymierzone przeciwko dzieciom.  

Tworzenie jednego oddziału nie dwóch, czy tworzenie grup, to trudne, ale często niezbędne 

do podjęcia decyzje. Dlatego też zaapelował do wszystkich radnych o wspieranie organu 

wykonawczego również w tych trudnych decyzjach. Niektóre z takich decyzji, jak chociażby 

utworzenie w Szkole Podstawowej Nr 2 oddziałów przedszkolnych, na początku 

krytykowane, po weryfikacji okazują się trafne i zyskują pozytywy odbiór. Inwestycje 

czynione na rzecz oświaty i placówek oświatowych świadczą o dbałości organu 

prowadzącego i przeczą opinii, że na oświacie się oszczędza. Dlatego też nie należy pozwolić 

na to, aby rozpowszechniane były sformułowania, ze gmina Więcbork oszczędza na oświacie, 

bo tak nie jest, a dowodzą tego przedstawione cyfry.  

Radny Mateusz Łański zauważył, ze od roku 2019 były tylko dwie podwyżki nauczycieli; 

jedna 5,9% w roku 2020 i obecna 4,4 %, co daje w sumie podwyżkę rzędu 10,3% w skali tych 

trzech lat. 

Przewodnicząca RM kończąc dyskusję w temacie podziękowała Dyrektor za fachową  

i merytoryczną pomoc radnym w zgłaszanych problemach, za to, że zawsze można na nią 

liczyć i za to, że osoby z nią współpracujące w biurze Obsługi Oświaty Samorządowej są 

fachowcami. Prosiła, aby podziękowania zostały przekazane pracownikom BOOS. Wyraziła 

również nadzieję, że współpraca pomiędzy BOOS, Burmistrzem i Rada Miejską nadal będzie 

układała się tak jak dotychczas. Osobno też podziękowała za wysoki poziom współpracy, jaki 

odczuwa w relacji Przewodnicząca RM – Dyrektor BOOS. 
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Dyrektor BOOS podziękowała za miłe słowa. Stwierdziła, że cieszy ją przede wszystkim 

fakt uwzględnienia i docenienia pracy osób tworzących Biuro Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku. Stanowiska pracy w Biurze, to nie tylko Księgowa, dwa 

stanowiska referentów w zakresie finansów i dwa stanowiska w zakresie płac i kadr, ale 

również obsługa w zakresie dowozu uczniów do szkół, która pracuje sprawnie i bez zarzutu. 

Pracy jest, co niemiara i za zaangażowanie pracownikom należą się słowa uznania.  

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 

Ad.10 Sprawozdanie z wykonania rocznego programu współpracy Gminy Więcbork  

z organizacjami pożytku publicznego oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2021 rok oraz założeń na rok 2022 omówiła Inspektor UM w Więcborku  

p. Ewa Kiestrzyn-Kobus. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego Protokołu /do wglądu w biurze 

RM oraz stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork/ 

 

Konkurs na organizację przedsięwzięć w roku 2022r został już rozstrzygnięty. Większość 

umów została już podpisana, zadania już się realizują, bądź wkrótce będą realizowane. Na 

obecną chwilę dwie z organizacji zrezygnowały z otrzymanej dotacji. 

 

Punkt nie wywołał dyskusji 

Ad.11-14 Projekty uchwał przygotowane przez Referat Inwestycji, Planowania 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami omówił Kierownik Działu p. Michał 

Bąk. 

a) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Więcbork na lata 2021-2030, 

 

Przedmiotowy projekt uchwały jest zwieńczeniem postępowania administracyjnego 

przeprowadzonego celem opracowania Strategii na ww. lata. Dokument przedstawia 

długofalowe zamierzenia wyrażające wizje przyszłościowe dla gminy Więcbork. jest to jeden 

z najważniejszych dokumentów przygotowanych przez samorząd, który określa priorytety  

i cele rozwoju społeczno-gospodarczego. Dzięki temu dokumentowi Gmina Więcbork będzie 

mogła pozyskiwać środki zewnętrzne na zamierzenia, które wpisane są w Strategię. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 15 radnych 

Za głosowało - 15 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 
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Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

b) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lubcza. 

 

Plan został uaktualniony z uwagi na wprowadzenie kolejnego zadania inwestycyjnego 

polegające na budowie sieci wodociągowej w miejscowości Lubcza. Podjęcie uchwały 

umożliwi aplikowanie o środki zewnętrzne na przedmiotowe zadanie. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 15 radnych 

Za głosowało - 15 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

c) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Śmiłowo. 

 

Podobnie jak w przypadku poprzedniego projektu, wywołanie związane jest z aktualizacją 

dokumentu polegającą na wprowadzeniu zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy sieci 

wodociągowej w miejscowości Śmiłowo. Podjęcie uchwały umożliwi aplikowanie o środki 

zewnętrzne na przedmiotowe zadanie. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 15 radnych 
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Za głosowało - 15 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

d) w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zakrzewska Osada.  

 

Przedmiotowy Plan również podlega aktualizacji wprowadzającej zadanie inwestycyjne 

związane z budową sieci wodociągowej w Zakrzewskiej Osadzie. Podjęcie uchwały umożliwi 

aplikowanie o środki zewnętrzne na przedmiotowe zadanie 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 15 radnych 

Za głosowało - 15 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Przewodnicząca RM ogłosiła pięciominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Z obrad ubył radny Jan Antczak – obecnych 14 radnych 

 

Ad.15 Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z pola namiotowego na plaży 

miejskiej w Więcborku przedstawił Zastępca burmistrza Więcborka p. Jacek 

Masztakowski. 

 

Projekt przedmiotowej uchwały zmienia dotychczas obowiązującą w tym zakresie uchwałę 

poprzez wprowadzenie zapisów umożliwiających wydzierżawienie pola namiotowego 

podmiotowi zewnętrznemu w celu prowadzenia działalności kempingowej. Regulamin 

dopuszcza także prowadzenie obiektu przez właściciela, jakim jest Gmina Więcbork. 
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Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję.  

 

Radny Jacek Kabattek chciał wiedzieć, czy było wcześniej jakieś zainteresowanie 

podmiotów zewnętrznych dzierżawą. 

 

Zastępca Burmistrza Więcborka odpowiedział, że gdyby tak nie było nie wnioskowałoby  

o taka zmianę w Regulaminie.  Takie zainteresowanie jest i Gmina chce zobaczyć, czy takie 

zainteresowanie będzie dla Gminy również korzystne. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję i poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.16 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-

2024 omówił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku p. Adam 

Kubiak. 
 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Więcborku przygotował zmianę do Załącznika uchwały 

Rady Miejskiej w Więcborku w przedmiotowej sprawie. Zmiana następuje w związku  

z ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski w Toruniu naborem wniosków, w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Rozwoju Obszarów Wiejskich - działanie 

”Gospodarka Wodna i Gospodarka Ściekowa”. Zakład przygotowuje się do złożenia wniosku 

i pozyskania środków zewnętrznych na takie przedsięwzięcie. Celem jest zrealizowanie 

czterech inwestycji wodociągowych i dwóch inwestycji kanalizacyjnych, stąd potrzeba 

rozszerzenia Planu Wieloletniego o te zadania.  

 

Dotyczy to: 

 Budowy wodociągu w Zakrzewskiej Osadzie – kwota zadania 145.000,00 zł  

dofinansowania, 

 Budowa wodociągu komunalnego wraz z przyłączeniem wody w miejscowości Śmiłowo- 

kwota zadania 68.000,00 zł, 

 Budowa wodociągu komunalnego w miejscowości Lubcza – kwota zadnia 160.000,00 zł, 

 Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączeniami w miejscowości Witunia – kwota 

zadnia 202.000,00 zł, 
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 Zakup i montaż stacji zlewnej z oprogramowaniem pomiarowym w miejscowości 

Sypniewo – kwota zadnia 100.000,00 zł, 

 Zakup beczki asenizacyjnej typu hakowego – kwota zadnia 130.000,00 zł. 

 

W materiałach złożono korektę na kwotę dofinansowania 470.000,00 zł, ale dwa dni przed 

sesją otrzymano kosztorys inwestorski, który opiewa na kwotę 805.000,00 zł. Dlatego też 

proponuje się wprowadzić korektę do Załącznika, który otrzymali radni w materiałach na 

sesję na kwotę 805.000,00 zł. Kwota ta będzie miała swoje odzwierciedlenie w pozycjach 

wymienionych powyżej oraz w pozycji na stronie 7 materiału w pozycji tabelarycznej 

dotyczącej wydatków. 

 

Zgodnie z tym: 

 

 Nakłady inwestycyjne w roku 2021 będą na poziomie 425.000,00 zł, 

 Nakłady inwestycyjne w roku 2022 – 423.000,00 zł, 

 Nakłady inwestycyjne w roku 2023 – 1.213.000,00 zł, 

 Nakłady inwestycyjne w roku 2024 – 208.000,00 zł.   

 

Łącznie przez te cztery lata nakłady inwestycyjne wyniosą 2.269.000,00 zł 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Projekt nie wywołał dyskusji. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.17-18 Projekty uchwał finansowych Gminy Więcbork przedłożyła Skarbnik Gminy  

p. Alina Kruk. 

 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2022, 

 

Zmiany dotyczyły: 
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1. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.34.2022 z dnia 20 maja 2022r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85203 o kwotę 11.640,00 zł z przeznaczeniem 

na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. W planie 

finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §4210, §4220, §4260, §4270 i §4700. 

2. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.33.2022 z dnia 17 maja 2022r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85219 o kwotę 1.776,00 zł z przeznaczeniem 

na wypłacenie wynagrodzenia za sprawowanie opieki oraz na obsługę tego zadania, zgodnie  

z art. 18 ust. 1 pkt 9 oraz ust. 2 i 3 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej.  

W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §3110 i §4210. 

3. Zmniejsza się plan finansowy dochodów w rozdziale 01008 §2330 o kwotę 3.000,00 zł  

w związku z rozstrzygnięciem naboru wniosków o udzielenie pomocy finansowej z budżetu 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego w 2022 roku dla gmin z przeznaczeniem dla spółek 

wodnych na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnej. Ostatecznie pomoc finansowa 

na to zadanie z budżetu Województwa Kujawsko-Pomorskiego wyniesie 22.000,00 zł. 

4. Dokonuje się następujących zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych  

w związku z wpływem na wyodrębniony rachunek bankowy środków z Funduszu Pomocy na 

niżej wymienione zadania realizowane na podstawie Ustawy z dnia 12 marca 2022r.  

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa: nadanie numeru PESEL na wniosek w związku z konfliktem na Ukrainie (pomoc 

przyznawana na podstawie art. 4 ww. Ustawy) w rozdziale 75011 zwiększa się dochody 

(§2700) i wydatki (§4300) o kwotę 434,08 zł, wykonanie zdjęcia osobie ubiegającej się  

o nadanie numeru PESEL w związku z konfliktem na Ukrainie (pomoc przyznawana na 

podstawie art. 5 ww. Ustawy) w rozdziale 75011 zwiększa się dochody (§2700) i wydatki 

(§4300) o kwotę 1.032,00 zł, środki na edukację dzieci z Ukrainy w rozdziale 80195 zwiększa 

się dochody (§2700) i wydatki (§4790) o kwotę 36.887,00 zł. 

5. Wprowadza się do planu dochodów następujące pozycje: 

 w rozdziale 75085 §0970 kwotę 2.800,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ kwot 

ściągniętych egzekucyjnie od byłego pracownika), 

 w rozdziale 75616 §0360 kwotę 8.500,00 zł (wpływy z podatku od spadków i darowizn), 

 w rozdziale 75814 §0920 kwotę 53.427,00 zł (wpływy z odsetek bankowych), 

 w rozdziale 80101 §0610 kwotę 20,00 zł (wpływy z opłat za wydawanie świadectw i ich 

duplikatów), 

 w rozdziale 80101§0750 o kwotę 5.800,00 zł i w rozdziale 80104 §0750 o kwotę 975,00 

zł (wpływy z najmu pomieszczeń w placówkach oświatowych), 

 w rozdziale 80101 §0940 kwotę 40,00 zł (wpływy z lat ubiegłych – zwrot nadpłaty od 

kontrahenta), 

 w rozdziale 80104§0830 o kwotę 3.300,00 zł (opłata za usługę wyżywienia w placówkach 

przedszkolnych), 

 w rozdziale 80104 §0840 kwotę 125,00 zł (wpływy ze sprzedaży złomu po remontach w 

placówkach przedszkolnych). 

6. Dokonano zmian w planie finansowym dochodów i wydatków w zadaniu pn.: „Program 

Aktywności Lokalnej na terenie gminy Więcbork”. Zmiany wynikają z przesunięcia terminu 

realizacji projektu z 01.02.2022 r. – 31.12.2022 r. na 01.04.2022 r. – 28.02.2023 r. Zmianie 

uległa także forma otrzymania dofinansowania z budżetu środków UE z zaliczki na 

refundację. Zatem w rozdziale 85395 w §2057 dokonuje się zmniejszenia planu dochodów  

o kwotę 30.060,00 zł. Natomiast wydatki w tym rozdziale zmniejszone zostały o 13.260,00 zł. 

Dodatkowo, po analizie potrzeb uczestników projektu dokonuje się zmian w środkach 

finansowych stanowiących udział własny Gminy i tak dokonano zmian w rozdziałach 85214  
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i 85230 pomiędzy §3110 i §3119 zabezpieczając także środki na wypłaty zasiłków celowych 

na zakup posiłków i żywności. 

7. Wprowadza się do realizacji nowe zadanie pn. Cyfrowa Gmina "Granty PPGR - Wsparcie 

dzieci i wnuków byłych pracowników PGR w rozwoju cyfrowym". Jest to zadanie w 100% 

finansowane w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. Wartość 

grantu to kwota 763.774,00 zł. W ramach projektu zakupione zostaną komputery stacjonarne, 

laptopy, tablety wraz z ubezpieczeniem tego sprzętu oraz częściowo z dostępem do Internetu. 

Kwota grantu ujęta została w rozdziale 75095 w §6257 i przeznaczona zostanie na zakupy 

inwestycyjne. 

8. Zwiększa się plan finansowy dochodów majątkowych o kwotę 71.580,00 zł, co stanowi 

częściową refundację kosztów realizacji w 2021 r. zadania polegającego na budowie sieci 

kanalizacji sanitarnej między ul. Złotowską i Kościuszki w Więcborku”. Środki pochodzą  

z budżetu UE. 

9. Wprowadza się do realizacji nowe zadanie inwestycyjne w rozdziale 05095 pn.: „Zakup  

i montaż monitoringu Jeziora Więcborskiego i Jeziora Młyńskiego w celu zapobiegania 

kłusownictwu”. Jest to zadanie z dofinansowaniem z budżetu UE. Łączna wartość zadania to 

28.500,00 zł. 

10. Wprowadza się do realizacji nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa zjazdu ul. 

Zamkowa w Więcborku”. Wartość zadania 50.000,00 zł. 

11.  Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 71095 w §4300 o kwotę 20.000,00 zł 

z przeznaczeniem na zakup usług związanych z utrzymaniem targowiska miejskiego. 

12. W rozdziale 75023 w planie finansowym wydatków dokonuje się następujących zmian: 

w §4170 zwiększa się plan o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

wynagrodzenia pracownika, który w sezonie letnim będzie zajmował się obsługą 

wypożyczalni sprzętu rekreacyjnego w Więcborku, w §6050 wprowadza się do realizacji 

nowe zadanie inwestycyjne pn.: „ Zakup, dostawa i montaż regałów jezdnych do archiwum 

zakładowego Urzędu Miejskiego w Więcborku. Wartość zadania 50.000,00 zł. 

13. W rozdziale 75085, dziale 801 i 855 dokonano zmian w planach finansowych wydatków 

placówek oświatowych w związku z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

14. W rozdziale 75412 w planie finansowym wydatków dokonuje się następujących zmian: 

 w §4210 zmniejsza się plan o kwotę 5.113,00 zł celem zabezpieczenia części kwoty 

dotacji dla OSP Sypniewo (w §4210 były zabezpieczone środki na zakup materiałów do 

remontu strażnicy), w §4270 zmniejsza się plan o kwotę 6.300,00 zł celem zabezpieczenia 

kwoty dotacji dla OSP Runowo Kraj. (w §4270 były zabezpieczone środki na zakup usług 

remontowych strażnicy), 

 w §6230 wprowadza się dotację dla OSP Sypniewo na zadanie pn.: "Wymiana stolarki 

okiennej w sali szkoleniowej, biurze i szatni jednostki operacyjno-technicznej  

i w pomieszczeniu socjalnym". Wysokość dotacji 8.520,0 zł i stanowić będzie udział 

własny jednostki w realizacji zadania z dofinansowaniem z WFOŚiG w Toruniu w 

ramach programu EKO-Strażak 2022. 

 w §6230 wprowadza się dotację dla OSP Runowo Kraj. na zadanie pn.: "Docieplenie 

przegród zewnętrznych oraz wymiana stolarki okiennej i drzwiowej". Wysokość dotacji 

6.300,00 zł i stanowić będzie udział własny jednostki w realizacji zadania  

z dofinansowaniem z WFOŚiG w Toruniu w ramach programu EKO-Strażak 2022. 

15. W rozdz.85215 w §3110 zmniejsza się plan finansowy o kwotę 100.000,00 zł. Są to 

wydatki związane z wypłatą dodatków mieszkaniowych. Weryfikacja dokumentacji 

stanowiąca o zaangażowaniu środków na najbliższe miesiące daje informację, że liczba osób 

uprawnionych jest mniejsza zatem i wartość wypłaconych świadczeń będzie niższa. 
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16. Zmniejsza się plan finansowy wydatków majątkowych w rozdziale 90019 §6230  

w zadaniu pn.: „Dofinansowanie do budowy studni wierconych” o kwotę 3.000,00 zł,  

w związku z brakiem wniosków w br. na te formę pomocy. 

17. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 92109 §2480 o kwotę 50.000,00 zł  

z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla MGOK w Więcborku w związku z wyższymi 

niż zakładano kosztami działalności w br. 

18. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków w ramach funduszu sołeckiego 

Sołectwa Suchorączek. Zgodnie z uchwałą nr 1/2022 zebrania wiejskiego Sołectwa 

Suchorączek z dnia 04 kwietnia 2022r. zrezygnowano z zakupu materiałów na wykonanie 

zadaszenia sceny na boisku sołeckim. Wartość tego zadania to 5.000,00 zł. Uchwalono 

przeznaczenie tych środków na zakup sprzętu pożarniczego dla OSP Suchorączek (1.000,00 

zł), zorganizowanie wyjazdu integracyjnego dla mieszkańców (1.200,00 zł), zakup paliwa do 

koszenia terenów zielonych (400,00 zł), zakup krawężników i mat gumowych na siłownię 

napowietrzną (1.700,00 zł) oraz zakup farb, impregnatów i pędzli do konserwacji placu zabaw 

(700,00 zł). 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Projekt nie wywołał dyskusji. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

 

Zmiany dotyczyły głównie roku 2022 i 2023 i są wynikowa zmian przedstawionych  

w powyżej przyjętej uchwale. Aktualizacji podlegały pozycje dochodów i wydatków.  

W załączniku przedsięwzięć dokonano dwóch zmian: pierwsza dotyczy Programu 

Aktywności Lokalnej w związku z przesunięciem na rok 2023 terminu zakończenia Projektu, 

druga wiąże się z propozycją wprowadzenia na rok 2023 dotacji dla OSP Więcbork na zakup 

lekkiego samochodu Pożarniczego 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 
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Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Projekt nie wywołał dyskusji. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad. 19 Wolne wnioski i informacje. 
 

Burmistrz Więcborka odpowiedział na Zapytanie zoczone przez radnego Mateusza 

Łańskiego w kwestii rozstrzygnięć II naboru Fundusz Inwestycji Strategicznych. Zgodnie  

z uzyskanymi informacjami, rozstrzygnięcie ma nastąpić 30 maja 2022r., czyli  

w poniedziałek. 

 

Przewodnicząca RM przekazała informację o terminie Turnieju Sołectw, który odbędzie się 

dnia 19 czerwca 2022r., zapraszając radnych do udziału. 

 

Na tym obrady zakończono 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady czterdziestej szóstej czwartej 

sesji Rady Miejskiej w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

Prot. sporządzono na podstawie nagrania transmisji obrad XLVI sesji Rady Miejskiej  

w Więcborku z dnia 26.05.2022r. - I. Mrozek 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Anna Łańska 
 


